
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 25/10/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «H βαφή των μαχητικών της Π.Α. εξαρτάται από τη βούληση της 

χώρας κατασκευής αυτών;» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως προσφάτων δημοσιευμάτων, αρμόδιες αμερικάνικες υπηρεσίες, στο πλαίσιο 
αναβάθμισης των F-16 μας, αρνήθηκαν τα μαχητικά μας να επιστρωθούν με ειδική 
βαφή. Συγκεκριμένα, η αρνητική αυτών στάση έγκειται στις ειδικές επιστρώσεις 
χρωμάτων, που μειώνουν σημαντικά το ίχνος διατομής ραντάρ (RCS). Εξ αυτής της 
βαφής θα επιτυγχανόταν η μείωση των αποστάσεων αποκάλυψης των μαχητικών στην 
έρευνα των εχθρικών ραντάρ. Συνεπώς, θα γινόταν κατορθωτό αφενός η αύξηση της 
επιβιωσιμότητας αυτών και αφετέρου η μείωση του ηλεκτρομαγνητικού και υπέρυθρου 
ίχνους με παθητικά μέτρα. Η τελευταία «γενιά» βαφής (επονομαζόμενη Have Glass V) 
προσφέρει, κατά τα δημοσιεύματα, σημαντικά μεγαλύτερα πλεονεκτήματα από βαφές 
προηγούμενης γενιάς (Have Glass I ή ΙΙ). 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε, εάν ισχύουν οι πληροφορίες - κατά τα 
δημοσιεύματα - περί άρνησης αμερικάνικων υπηρεσιών να επιστρώσουμε τα δικά μας 
F-16 με βαφή της επιλογής μας, κι αν ναι, πώς διατίθεστε να ενεργήσετε, προκειμένου 
να αποτρέψετε την εν λόγω άρνηση; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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